
Zápis z 10. zasedání Akademického senátu DFJP ve volebním období 2024–2027,  

konaného 11. 6. 2025 od 13.00 hodin v zasedací místnosti děkanátu DFJP (DA-01016) 

Přítomni:  Ing. Monika Bartošová, Ph.D., Ing. Vladislav Borecký, Ph.D., Ing. Aleš Hába, 
Ph.D., Ing. Pavel Lopour, Ph.D., Ing. Jiří Nožička, Ph.D., Ing. Jan Pokorný, Ph.D., 
Ing. Ondřej Sadílek, Ph.D., Ing. Jiří Šlapák, Ph.D., Ing. Aleš Šmejda, Ph.D., doc. 
Ing. Petr Voltr, Ph.D., Ing. Zdeněk Sháněl, Ing. Šárka Vančurová 

Omluveni:  Ing. Tomáš Gajdoš, Bc. Natálie Parlagi, Ing. Radek Vrba 

Hosté:  doc. Ing. Ladislav Řoutil, Ph.D., Ing. Jan Chocholáč, Ph.D., Ing. Lada Záleská, doc. 

Ing. Vladimír Jehlička, CSc., Mgr. David Brebera 

Program zasedání: 

1. Zahájení, schválení skrutátorů 
2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP 
3. Žádost o schválení plánu realizace Strategického záměru DFJP pro rok 2025 
4. Žádost o schválení rozpočtu DFJP pro rok 2025 
5. Volba předsednictva AS DFJP 
6. Volba předsedy AS DFJP 
7. Různé 
8. Závěr 

1. Zahájení, schválení skrutátorů 
Předseda AS DFJP, dr. Hába, zahájil zasedání ve 13.01 hod. a přivítal všechny přítomné. 

V době zahájení zasedání bylo přítomno 12 senátorů. Předseda AS DFJP navrhl skrutátory pro 
toto zasedání: Ing. Jiřího Nožičku, Ph.D. a Ing. Vladislava Boreckého, Ph.D. Hlasování se zúčast-
nilo všech 12 přítomných senátorů, kteří se většinově vyslovili pro návrh. Navržení skrutátoři 
tak byli schváleni. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 1. 

2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP 
Předseda AS DFJP vyzval přítomné k návrhům případných změn programu zasedání, který 

byl dříve zveřejněn. K programu zasedání nikdo nevznesl žádné připomínky, a proto dal před-

seda AS DFJP o programu hlasovat. Hlasování se účastnilo všech 12 přítomných senátorů, kteří 

se jednomyslně vyslovili pro návrh. Program zasedání tak byl schválen. 

Usnesení 2025/05/01:  
Akademický senát DFJP projednal a schválil navržený program 10. zasedání Akademického 
senátu DFJP konaného dne 11. 6. 2025 od 13.00 hodin. 

Hlasování: pro 12; proti 0; zdrželo se 0. 

3. Žádost o schválení plánu realizace Strategického záměru DFJP pro rok 2025 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a předal slovo předkladateli, kterým je děkan 

DFJP. Děkan krátce představil dokument, který má obvyklou strukturu, ale na rozdíl od minu-
lých let je stručnější. 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl k předloženému materiálu žádnou připomínku, dal 
předseda AS DFJP hlasovat o návrhu usnesení, pro který se vyslovilo všech 12 přítomných se-
nátorů. Návrh usnesení byl tedy přijat. 



Usnesení 2025/05/02:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil po předchozím projed-
nání Vědeckou radou Dopravní fakulty Jana Pernera Plán realizace Strategického záměru 
Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice pro rok 2025. 

Hlasování: pro 12; proti 0; zdržel se 0. 

4. Žádost o schválení rozpočtu DFJP pro rok 2025 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a předal slovo předkladateli, kterým je děkan 

DFJP. Děkan, doc. Řoutil, okomentoval předkládaný návrh rozpočtu a jmenovitě poděkoval 
referentce Oddělení pro vnější vztahy a rozvoj, Ing. Záleské, která se významnou měrou podí-
lela na vytvoření návrhu rozpočtu v době, kdy DFJP nemá obsazenou pozici tajemníka fakulty. 

Následně předseda AS DFJP vyzval předsedu Ekonomické komise AS DFJP, dr. Pokorného 
k přednesení stanoviska. Předseda ekonomické komise uvedl, že členové ekonomické komise 
se k projednání návrhu rozpočtu měli možnost sejít až 10. 6. 2025, a proto připomínky a dotazy 
k návrhu rozpočtu uvede v rámci projednávání návrhu rozpočtu na tomto zasedání AS DFJP. 
Všechny položené dotazy zodpověděl děkan. Ekonomická komise považovala odpovědi dě-
kana za postačující, proto předseda ekonomické komise uvedl, že doporučuje návrh rozpočtu 
ke schválení. 

Předseda AS DFJP následně otevřel diskuzi, do které se přihlásil dr. Šlapák s dotazem tý-
kajícím se výše celouniverzitních nákladů. Do diskuze se dále zapojili děkan a také dr. Hába, 
který jako zástupce DFJP v AS UPCE uvedl, že při schvalování rozpočtu UPCE na zasedání AS 
UPCE kvestor prezentoval položky celouniverzitních nákladů fakult včetně jejich výše. 

Po proběhlé diskusi k tomuto bodu dal předseda AS DFJP hlasovat o návrhu usnesení, pro 
který se vyslovilo všech 12 přítomných senátorů. Návrh usnesení byl tedy přijat. 

Usnesení 2025/05/03: 
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil rozpočet Dopravní fa-
kulty Jana Pernera na rok 2025, jehož návrh je uveden v dokumentu „Konstrukce a struktura 
rozpočtu DFJP na rok 2025“ po zapracování formální připomínky Ekonomické komise AS 
DFJP. 

Hlasování: pro 12; proti 0; zdržel se 0. 

5. Volba předsednictva AS DFJP 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a ve stručnosti seznámil senátory s postu-

pem volby předsednictva a předsedy AS DFJP na následující jednoleté funkční období, specifi-
kovaným v Jednacím řádu AS DFJP. Předseda AS DFJP navrhl dvoučlennou volební komisi pro 
volbu předsednictva i předsedy AS DFJP ve složení: Ing. Jiří Nožička, Ph.D., a Ing. Vladislav Bo-
recký, Ph.D., a dal o tomto návrhu hlasovat. Navržená volební komise byla většinově schvá-
lena. 

Usnesení 2025/05/04:  
Akademický senát DFJP schvaluje volební komisi pro volbu předsednictva a předsedy Akade-
mického senátu DFJP pro následující funkční období ve složení Ing. Jiří Nožička, Ph.D., Ing. 
Vladislav Borecký, Ph.D. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 1. 



Následně bylo zahájeno první kolo tajné volby předsednictva AS DFJP, ve kterém bylo 
odevzdáno 11 platných hlasovacích lístků s následujícím výsledkem (kandidáti, kteří mají mož-
nost postoupit do druhého kola volby jsou označeni tučně): 

• z komory akademických pracovníků: 
o Ing. Aleš Hába, Ph.D. 8 hlasů; 
o Ing. Jiří Šlapák, Ph.D. 5 hlasů; 
o doc. Ing. Petr Voltr, Ph.D. 3 hlasy; 
o Ing. Pavel Lopour, Ph.D. 2 hlasy; 
o Ing. Aleš Šmejda, Ph.D. 2 hlasy; 
o Ing. Monika Bartošová, Ph.D. 1 hlas 

• z komory studentů: 
o Ing. Zdeněk Sháněl 5 hlasů; 
o Ing. Šárka Vančurová 2 hlasy; 
o Ing. Radek Vrba 2 hlasy; 
o Ing. Tomáš Gajdoš 1 hlas 

S nominací do předsednictva AS DFJP vyslovili souhlas tito kandidáti: Ing. Aleš Hába, 
Ph.D., Ing. Jiří Šlapák, Ph.D. a Ing. Šárka Vančurová. Ve druhém kole tajné volby předsednictva 
AS DFJP pak bylo odevzdáno 12 platných hlasovacích lístků a kandidáti, kteří vyslovili souhlas 
s nominací do předsednictva, obdrželi následující počty hlasů: 

• z komory akademických pracovníků: 
o Ing. Jiří Šlapák, Ph.D. 12 hlasů; 
o Ing. Aleš Hába, Ph.D. 10 hlasů; 

• z komory studentů: 
o Ing. Šárka Vančurová 11 hlasů. 

Na základě výsledků tajné volby předseda AS DFJP konstatoval, že předsednictvo Aka-
demického senátu Dopravní fakulty Jana Pernera bude ve funkčním období od 12. 6. 2025 
pracovat ve složení Ing. Aleš Hába, Ph.D., Ing. Jiří Šlapák, Ph.D. a Ing. Šárka Vančurová. 

6. Volba předsedy senátu 
Následně proběhla volba předsedy AS DFJP na následující jednoleté funkční období. 

Předseda AS DFJP seznámil senátory s průběhem tajné volby. Celkem bylo odevzdáno 12 plat-
ných hlasovacích lístků, přičemž členové nově zvoleného předsednictva získali následující po-
čty hlasů: 

• Ing. Aleš Hába, Ph.D. 11 hlasů; 

• Ing. Jiří Šlapák, Ph.D. 1 hlas; 

• Ing. Šárka Vančurová 0 hlasů. 

Na základě výsledků tajné volby předsedy AS DFJP konstatoval, že bude předsedou AS 
DFJP i ve funkčním období od 12. 6. 2025. 

7. Různé 
Předseda AS DFJP navázal na diskuzi, která proběhla na shromáždění akademické obce 

dne 29. 5. 2025 a týkala se především řešení studijní neúspěšnosti na DFJP. Předseda AS DFJP 
krátce všem přítomným shrnul podstatu základních dvou diskutovaných problémů a vyzval 
vedení DFJP, aby AS DFJP seznámilo s aktuálním stavem. Na tuto výzvu reagoval proděkan 
Chocholáč, který prezentoval procenta a příčiny studijní neúspěšnosti na DFJP nejen celkově, 
ale i pro jednotlivé předměty a informoval všechny přítomné o některých opatřeních, která 
budou od AR 2025/26 zavedena za účelem snížení studijní neúspěšnosti. Následovala dlouhá 



diskuze, do které se postupně zapojili Mgr. Brebera, dr. Pokorný, doc. Jehlička, dr. Šlapák, dr. 
Šmejda, dr. Hába, Ing. Vančurová, dr. Nožička a děkan. 

Mgr. Brebera zmínil v rámci přechodu na Windows 11 možnost nákupu repasovaných PC, 
které splňují potřebné parametry, a přitom jsou výrazně levnější oproti zcela novým PC. Děkan 
vzal tento podnět na vědomí a přislíbil, že bude s CITS UPCE v této věci jednat. Dr. Hába dopl-
nil, že taková aktivita by nejenom přinesla významné úspory, ale rovněž by se mohlo jednat o 
nový a významný počin v rámci udržitelného rozvoje UPCE. 

8. Závěr 
Předseda AS DFJP poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil v 15.06 hod. Příští 

zasedání AS DFJP se bude konat v týdnu od 18. do 22. 8. zejména za účelem projednání návrhu 
žádosti o akreditaci profesně zaměřeného bakalářského studijního programu Dopravní stavby 
a konstrukce. Konkrétní termín zasedání bude včas upřesněn na základě vyjádření preferencí 
jednotlivých senátorek a senátorů. 

Zapsal: Aleš Hába 


